
PE759.457v01-00

Vprašanje za pisni odgovor E-000464/2024
za Komisijo
Člen 138 Poslovnika
Irène Tolleret (Renew), Martin Hojsík (Renew), Max Orville (Renew), Norbert Lins (PPE), 
Dominique Riquet (Renew), Karen Melchior (Renew), Marlene Mortler (PPE), Sylvie Brunet 
(Renew), Erik Poulsen (Renew), Anne Sander (PPE), Franc Bogovič (PPE), Pernille Weiss (PPE), 
Morten Løkkegaard (Renew), Anne-Sophie Pelletier (The Left), Tom Vandenkendelaere (PPE), 
Christine Schneider (PPE), Peter Jahr (PPE), Michaela Šojdrová (PPE), Asger Christensen 
(Renew)

Zadeva: Biotično varstvo rastlin

Potem ko je Parlament zavrnil osnutek uredbe o trajnostni rabi pesticidov, je bila uvedba opredelitve 
pojma biotično varstvo rastlin odložena, kar je upočasnilo vse poskuse uskladitve evropske 
zakonodaje na tem področju.

Če želi Unija doseči 50-odstotno zmanjšanje uporabe kemičnih pesticidov, je nujno treba pospešiti 
postopke za avtorizacijo novih rešitev, kot so proizvodi za biotično varstvo rastlin, da bi kmetom 
ponudili alternativne možnosti in jim pomagali pri ekološkem prehodu. Trenutno ti postopki v Uniji 
trajajo približno deset let, v drugih državah pa dve do tri leta.

Evropska unija potrebuje tudi uredbo, ki bo zajemala vse kategorije biotičnega varstva rastlin, da bi 
uskladili zakonodajo, spodbudili razvoj proizvodov za biotično varstvo in olajšali njihov hiter vstop na 
trg.

1. Ali Komisija ne meni, da je napočil čas za ciljno usmerjene spremembe Uredbe (ES) št. 
1107/20091, da bi se uvedli hitri postopki?

2. Ali glede na to, da je Parlament zavrnil osnutek uredbe, ne bi bilo primerno oceniti potrebe po 
uvedbi bolj specifične uredbe o biotičnem varstvu rastlin, ki bi zajemala štiri kategorije, tj. 
mikroorganizme, makroorganizme, kemične posrednike in naravne snovi?

Vloženo:12.2.2024

1 Uredba (ES) št. 1107/2009 Evropskega parlamenta in Sveta z dne 21. oktobra 2009 o dajanju 
fitofarmacevtskih sredstev v promet in razveljavitvi direktiv Sveta 79/117/EGS in 91/414/EGS (UL L 309, 
24.11.2009, str. 1).


